



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Variation Order / Ordonnance de modification

MAR-VAR-2020-181

FISHERIES ACT

Maritimes Region

Minimum Length

Variation Order 2020-181

The Regional Director-General of the Department Fisheries and Oceans for the Maritimes Region, pursuant to subsection 6(1) of the *Fishery (General) Regulations*, hereby issues the annexed Order varying the minimum length for fishing for oyster in the Province of Nova Scotia.

Issued at Mahone Bay, Nova Scotia, the 23rd day of December, 2020.

Doug Wentzell
Acting Regional Director-General
Maritimes Region

**ORDER VARYING THE MINIMUM LENGTH FOR
OYSTERS IN CERTAIN WATERS OF NOVA SCOTIA**

Short Title

1. This Order may be cited as the Maritimes Region Minimum Length Variation Order MAR-VAR-2020-181.
2. The Maritimes Region Variation Order MAR-VAR-2013-146 is hereby revoked.

Variation Order

3. The minimum length as fixed by section 58 of the *Maritime Provinces Fishery Regulations* is hereby varied so that no person shall catch and retain or possess an oyster that is less than 1 mm in length, in the following leased oyster areas in the waters of Sheet Harbour, Sober Island Nova Scotia at 44 50 42.799, -62 27 58.878 for Lease number 1323 and at 44 50 23.730, -62 28 19.250 for Lease number 1348.

Note: The coordinates are expressed using the datum World Geodetic System 1984 (WGS84).

Coming Into Force

4. This Order shall come into force on the date of signature and remain in force until revoked.



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Variation Order / Ordonnance de modification

MAR-VAR-2020-181

NOTICE

The Regional Director-General of the Department Fisheries and Oceans for the Maritimes Region gives notice by variation order MAR-VAR-2020-181 that no person shall catch and retain or possess an oyster that is less than 1 mm in length harvested from the following provincial oyster leases located in the waters of Sheet Harbour Sober Island, Nova Scotia. Lease number 1323 located at 44 50 42.799 N -62 27 58.878 W and Lease number 1348 located at 44 50 23.730 N -62 28 19.250 W.

Note: The coordinates are expressed using the datum World Geodetic System 1984 (WGS84).

The Maritimes Region Minimum Length Variation Order MAR-VAR-2013-146 is hereby revoked.

For more information please contact the local fishery officer or refer to Maritime Region Minimum Length Variation Order MAR-VAR-2020-181.

Doug Wentzell
Acting Regional Director-General
Maritimes Region



Fisheries and Oceans Pêches et Océans
Canada Canada

Variation Order / Ordonnance de modification
MAR-VAR-2020-181

LOI SUR LES PÊCHES

Ordonnance de modification
pour longueur minimale dans
la région des Maritimes 2020-181

Le directeur général régional du ministère des Pêches et des Océans pour la région des Maritimes, en vertu du paragraphe 6(1) du *Règlement de pêche (dispositions générales)*, établit l'ordonnance ci-jointe, modifiant la longueur minimale de la récolte des huîtres dans la province de la Nouvelle-Écosse.

Fait à Mahone Bay (Nouvelle-Écosse) le 23 décembre 2020.

Doug Wentzell
Directeur général régional par intérim
Région des Maritimes



ORDONNANCE DE MODIFICATION DE LA LONGUEUR MINIMALE DE LA RÉCOLTE DES HÛÎTRES DANS CERTAINS EAUX DE LA NOUVELLE-ÉCOSSE

Titre abrégé

1. La présente ordonnance peut être citée comme Ordonnance de modification de la longueur minimale région du Maritimes, MAR-VAR-2020-181.
2. L'Ordonnance de modification de la longueur minimale la Région des Maritimes MAR-VAR-2013-146 est par la présente abrogée.

Modification

3. La longueur minimale telle que fixée par l'article 58 du *Règlement de pêche des provinces maritimes* est, par la présente, modifiée afin que personne ne doivent prendre et garder ou avoir en sa possession des huîtres d'une longueur inférieure à 1 mm, dans les eaux décrites dans les concessions ostréicoles suivantes des eaux de Sheet Harbour, Sober Island (Nouvelle-Écosse) à 44 50 42.799, -62 27 58.878 du bail 1323 et à 44 50 23.730, -62 28 19.250 du bail 1348.

REMARQUE: les coordonnées sont exprimées selon le datum de system de géodesique mondial de 1984 (WGS84).

Entrée en vigueur

4. La présente ordonnance rentre en vigueur à la date de sa signature et demeurera en vigueur sauf abrogation ultérieure.



Fisheries and Oceans Pêches et Océans
Canada Canada

Variation Order / Ordonnance de modification

MAR-VAR-2020-181

AVIS

Le directeur général régional du ministère des Pêches et des Océans pour la région des Maritimes donne avis par ordonnance de modification MAR-VAR-2020-181 que personne ne doit capturer et conserver ou posséder une huître de moins de 1 mm de longueur récoltée dans les concessions ostréicoles provinciales suivantes situées dans les eaux de Sheet Harbour Sober Island, en Nouvelle-Écosse. Le bail numéro 1323 est situé à 44 50 42.799 N -62 27 58.878 O et le bail numéro 1348 est situé à 44 50 23.730 N -62 28 19.250 O.

REMARQUE: les coordonnées sont exprimées selon le datum de system de géodesique mondial de 1984 (WGS84).

L'ordonnance de modification de la longueur minimale dans la région des Maritimes MAR-VAR-2013-146 est par la présente abrogée.

Pour de plus amples renseignements, prière de communiquer avec l'agent des pêches local ou consulter l'ordonnance de modification de la longueur minimale de la Région des Maritimes MAR-VAR-2020-181.

Doug Wentzell
Directeur général régional par intérim
Région des Maritimes